
	

 
 
Nijmegen, 1 december 2015 
 
 
Aan: het College van B&W van de gemeente Nijmegen 
Van: Noël Vergunst en Marieke Smit (GroenLinks) 
Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 39 van het Reglement van Orde Nijmegen over 
het advies van de bestuurlijke VNG-werkgroep over cannabiswet 
 
 
Geacht College, 
 
Maandag 30 november heeft een bestuurlijke werkgroep van VNG, bestaande uit 
bestuurders van acht gemeenten, een advies uitgebracht over het Nederlandse 
gedoogbeleid van de handel in cannabis1. Ze beschrijven tot welke grote 
maatschappelijke en bestuurlijke problemen het huidige beleid leidt en pleiten voor 
een andere aanpak, namelijk een cannabiswet waarmee de productie en handel van 
cannabis wordt gereguleerd. Daarnaast pleiten ze voor lokale experimenten. Een 
jaar geleden nam de gemeenteraad een motie aan waarin het college werd 
opgeroepen een pilot te starten en aan te sluiten bij de landelijke lobby voor 
regulering wietteelt. 

1. Waarom heeft de gemeente Nijmegen niet deelgenomen aan deze 
werkgroep? 

2. Onderschrijft het college de conclusies en aanbevelingen van de werkgroep?   
Zo ja, is het college van plan aansluiting te zoeken bij deze werkgroep en de 
conclusies en aanbeveling openlijk te ondersteunen? 
Zo nee, waarom niet en hoe denkt het college de maatschappelijke en 
bestuurlijke problemen van het huidige gedoogbeleid aan te kunnen pakken? 

3. Is het college van plan om een lokaal experiment te starten, zoals beschreven 
in het advies van de werkgroep en dat ook aansluit bij de motie die de 
gemeenteraad heeft aangenomen op 3 december 2014? 
Zo nee, waarom niet en hoe denkt het college de maatschappelijke en 
bestuurlijke problemen van het huidige gedoogbeleid aan te kunnen pakken? 
 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet,  

 
 
Noël Vergunst en Marieke Smit 

																																																								
1 https://vng.nl/onderwerpenindex/veiligheid/veiligheidsbeleid/nieuws/cannabiswet-nodig-om-misdaad-
aan-te-pakken 


